
Haarlem, 5 februari 2018. 

Aan de commissie Beheer t.b.v. de vergadering op 8 februari a.s. punt 6 brief wethouder Sikkema 

dd 25-01-2018 over HOV-Noord.    

Geachte commissie, 

Voor de bewonersgroep Jan Gijzenkade mocht ondergetekende in dit kader de contactpersoon zijn 

en beperk ik me tot het ontwerp voor het kruispunt Jan Gijzenkade, hetgeen ons aandachtsgebied 

was. 

We hebben als bewonersgroep op 17 oktober 2017 constructief overleg kunnen houden met de 

projectleider gemeente Haarlem, een verkeerskundige gemeente Haarlem, en een adviseur van 

Goudappel Coffeng. 

Van dit overleg is door de Gemeente een verslag gemaakt waarin onze bezwaren zijn genoemd en 

tevens aangegeven is, welke bezwaren mogelijk (deels) opgelost konden worden. 

Dit heeft geleid tot een nieuw voorgesteld ontwerp, waarbij we als bewonersgroep wethouder 

Sikkema uitgenodigd hebben om op de locatie Jan Gijzenkade met elkaar het nieuwe overleg te 

houden. 

Dit is op 6 december 2017 zo gedaan, waarbij de wethouder en haar adviseurs toelichting op het 

laatste conceptontwerp ter plekke gegeven hebben. Voordeel van het aanwezig zijn op de locatie 

was onder meer dat door ons eenvoudig aangetoond kon worden dat een bezwaar van de 

fietsersbond voor parkeerplaatsen, gebaseerd op een flauwe bocht in de weg, pertinente onzin is 

doordat het om een zeer beperkte flauwe bocht gaat met nauwelijks gevolgen voor de automobilist 

en fietser. Het zo makkelijk laten verdwijnen van een aantal parkeerplaatsen, waarbij er geen 

parkeerplaatsen terugkomen, maakt de bestaande parkeerdruk in dit stadsdeel alleen maar groter. 

Hoewel niet aan al onze bezwaren tegemoet gekomen kon worden, voelen wij ons door de 

wethouder en haar adviseurs gehoord en serieus genomen! 

Het is ons duidelijk geworden dat het toepassen van een dubbele rijbaan is ontstaan als gevolg van 

het gaan rijden van de “snelbus” over de Rijksstraatweg, waardoor het noodzakelijk is om de 

cyclustijd op dit kruispunt met de Rijksstraatweg te verkorten en de gewenste tijdwinst voor de bus 

te realiseren. Wij zijn het hier beslist niet mee eens en denken dat het rendement van een dubbele 

rijbaan voor dit stoplicht zeer beperkt is en de verkeersituatie onoverzichtelijker maakt. Gaandeweg 

het traject van overleg met elkaar werd het ons duidelijk dat aan dit punt helaas bij de wethouder 

met adviseurs niet te tornen valt. 

Wel hebben wij kunnen bereiken, afgezet tegen de oorspronkelijk voorgestelde situatie: 

a. Bij de dubbele rijbanen is een bredere en langere vluchtheuvel in het midden van de weg is 

gesitueerd, zodat overstekende voetgangers een rustpunt in het midden van de weg hebben. 

Bij het oversteken hoeft de voetganger zich nog maar op één rijrichting te concentreren.  

b. We zijn blij dat een aantal parkeerplaatsen weer teruggekomen zijn.  

c. De aparte fietsstrook voor het links afslaan, waar we veel bezwaren tegen hadden, is eruit  

d. Het afgekruiste vak bij de Roerdompstraat is duidelijk groter dan voorheen.  



4 punten, die in onze beleving de veiligheid van de verkeersdeelnemers verhogen. 

Al met al, zoals we ook in de wijkraad met elkaar besproken hebben, kun je als bewonersgroep 

blijkbaar niet al je wensen gehonoreerd krijgen, maar voelen we ons met hetgeen bereikt is in het 

nieuwe ontwerp duidelijk gehoord en serieus genomen! We willen Anne Feite Bloem van de SP 

bedanken die met zijn motie  op 20 juli 2017 voor dit traject onze democratische inbreng met dit 

uiteindelijke resultaat mede mogelijk heeft gemaakt. 

Tenslotte hopen we dat het nu voorgestelde ontwerp in uw commissievergadering van 8 februari 

2018 definitief gemaakt wordt, zodat die geen oneindig discussietraject wordt en er met de 

daadwerkelijke aanpak van het kruispunt begonnen kan worden. 

 

Met vriendelijke groet, 

P.J. Dekker 

Jan Gijzenkade 157 
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